
Skålleruds Fiberförening Styrelsemöte 2020-01-06 
Närvarande: Bo Thorsenius, Annika Karlsson, Stig-Åke Almqvist, Thomas Johansson, Christer 

Johansson och Anders Dalbert. 

 Ekonomi 

Bo redovisade fullmäktiges beslut om kommunal borgen för Skålleruds Fiberförening och samtalet 

med banken utifrån kommunens utfästelse om kommunal borgen. För att komma vidare gäller det 

att styrelsens förslag går igenom på extra stämman.. 

Vi beslutade att Bo kontaktar kommunen och banken för att förutsättningarna förtydligade. 

 

 Frågor från medlemmarna 

Styrelsen har fått in ett tiotal mail med frågor kring den ekonomiska situationen för föreningen. Vi 

har svarat personligt till en del av medlemmarna. Vi gick igenom alla frågorna och såg att de olika 

frågeställarna ställde frågor om likartade ämnen.  

Vi gick igenom svaren till frågorna. 

Vi beslutade att Christer sammanställer ett Pm med frågor som kommit in och styrelsens svar. Detta 

Pm läggs på hemsidan och skickas med som länk i kallelsen till extra stämman. 

 Föreningsstämman 18/1 – 20 14.00 – Kulturbruket 

Vi gick igenom dagordningen, informationen och förslag till beslut inför föreningsmötet.  

 

 Nästa styrelsemöte 

Vi träffas hos Anders 16/1 20 klockan 18. 000 

 

 

Sammanfattat av Christer 


